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VRAAG provincieraadslid 
Onderwerp::  Investering provinciale natuur- en bosgebieden  

Vraag 1::  
In 2025 wordt een veel kleiner bedrag voorzien voor investeringen in 'de 
provinciale natuur- en bosgebieden uitbreiden, ecologisch inrichten en beheren'. 
Hoe kan deze neerwaartse knik worden verklaard?  

 

 

  

 
ANTWOORD 
In het nieuwe provinciale bestuursakkoord is voorzien om 10% uitbreiding van de eigen 
provinciale natuur- en bosgebieden te realiseren in deze legislatuur.  
 
Om dit beleid te realiseren zijn er op het betreffende aankoopbudget stijgende budgetten 
voorgesteld.  De knik is een gevolg van twee samenhangende elementen: enerzijds liggen een 
aantal aankoopdossiers te wachten op financiële ruimte en anderzijds noopt de budgettaire 
ruimte tot duidelijke keuzes. Er zijn dus heel wat aankopen te realiseren op relatief korte 
termijn, maar de budgettaire ruimte laat niet toe om die investeringen lineair door te trekken. 
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